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Ragunda kommun

Svar angående Kommunstyrelsens beslut i frågan som avser carportar i Stugun. 

Varför det inkommit ytterligare ett förslag om carportar till Öståkern är att tidigare svar var så 
generellt och tydligen gällde hela kommunen.

Vi anser att även om det i dagsläget inte finns någon planering för carportar för våra hyresgäster på 
Öståkervägen så menar vi att just ett medborgaförslag ska ses som en indikation på ett stort behov.

Stugubygden Framtid bedriver just nu ett projekt som innebär att få äldre flytta till centralorten så  
det frigörs fastigheter som  Stugun kan erbjuda de som vill flytta in.

Det finns ett stort behov av trygghetsboende nära centrum i detta område och det borde vara i 
kommunens intresse att planera för nya behov och underlätta för hyresgästerna att slippa skotta av 
sin bil och även se det som en klimatförebyggande insats.

Så utomordentligt trist om man ska tolka detta inlägga att vi inte ska bry oss för att det stör 
tjänstemännen i deras planering och arbete.  

”Det är tacksamt att det finns ett ideellt engagemang i att vara
behjälpliga men ansvarsfrågan gällande planering och uppförande av carport, är delar 
som likväl tillfaller den kommunala organisationen och som skulle ta tid och resurser i 
anspråk från andra, redan beslutade byggprojekt och åtgärder”.

Nu hoppas vi få ett seriöst svar från politiken.
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